
Referat fra FAU møte  
 

 

Tid: mandag 15. januar 2018 

Sted: Naturfag 1 

Tilstede: 12 FAU representanter, Rektor Ingebjørg By Teigen og Inspektør Morten Svensgård. 

 

 

Velkommen v/ Karianne Østro 

 

1. Kvalitetsplanen Lærelyst. 

Kort presentasjon av nytt redigert 2. utkast v/ rektor. Planen sendes ut til FAU- representantene når 

den er helt klar. Eventuelle kommentarer og tilbakemelding sendes til Karianne på mail.  

 

2. Reviderte retningslinjer for skuleskyss i Gol Kommune. 

Diskuterte vurderingen av særlig farlige eller vanskelige vegparseller og kommunens rapport etter 

synfaring særlig farlig skolevei.  

 

Line Nilsen og Gro Anita Ødelien bidrar slik at Karianne Østro kan sende inn et høringssvar.  

Frist 15.02.18.  

 

 

3. Lekser 

Ingebjørg viser til rammeverket for lekser på Nes barneskole og sier at Gol skule følger mye de 

samme linjene.   

 

Det ble diskutert mellom representantene positive og negative sider ved lekser. Bl.a. mengde lekse? 

Tidsbruk? Vekker leksene lærelyst? Eller blir det en kamparena med negative ringvirkninger? 

 

Kort noen synspunkter:  

 

Leksefri skole. Der læreren bruker tiden på læring med elevene i stedet for retting av hjemmearbeid.  

Gir leksene et stort press?  Andre skoler (bl.a. en i Lofoten) kutter leksene slik at elevene kan koble 

av og hente seg inn igjen og ikke trenger å fortsette skolearbeidet hjemme.  

 

Lærerne sliter med å motivere elevene. Gir leksene lærelyst? 

 

Være obs på elevenes psykiske helse ift leksepress.  

 

Veldig individuelt hvordan elevene mestrer lekser.  

For noen blir gnisten borte om en MÅ. Andre trenger leksene for å komme i gang. 

 

Antall timer på skolen har økt de siste årene for de yngste elevene, mens leksene er de samme. 

Barna bruker mye av livet sitt på å øve på skole. 

 

Lekser kan bli et stressmoment i hjemmet.  

 

Kan noen av leksene være praktiske oppgaver? 

 

Er Matte nedprioritert? Går de andre leksene foran? 

 

Tilpassede lekser? Vanskelig for en lærer å tilpasse til alle elevene sine.  



 

Leksehjelp: Trengs det fagpersoner der slik at elevene kan få bedre hjelp? Kan man få frivillige inn? 

 

Må all lesing være fagstoff? Er det forskjell fra lærer til lærer hva de mener om det? 

 

Om man ikke mestrer lekser og f.eks får mye kjeft er det lett å flykte inn i en annen virkelighet 

(nettverden) 

 

Får elevene gjennom leksene stilt sin nysgjerrighet og utforskertrang? Elevene bør få stille 

spørsmåla før de får svara.  

Lærebøker går ut på dato.  

 

Undervurderes det at det er læring i ALT man gjør? 

 

Lekser gjør at en lærer seg å jobbe/ forske på egenhånd.  

 

Lekser gir foreldrene mulighet til å følge med og fange opp om eleven sliter med noe.  

 

Foreldre bør styre så det ikke blir for mye fritidsaktiviteter og sørge for rom til leksene.  

 

Fortsette samarbeidet med biblioteket og bruke de som resurs.  

 

Dette som grunnlag for videre diskusjon i FAU.  

 

4. Uteområdet 

Ønsker ferdigstillelse av uteplassen. Gapahuk, hinderløype/ klatreløype. 

Arbeidsgruppas arbeid har stoppet opp pga manglende økonomi.  

Saken nedstemt i UKL i november (6 mot 1 stemme) 

Saken ble ikke nemt i kommunens budsjettmøte.   

 

Idrettshallen er ikke ferdigstilt, evt kan vi få penger der?  

Planen må bli klar til vi får penger. Mats Elbrønd skal hjelpe til med planene.  

(IFO ønsker også hinderløype) 

 

Midler til gapahuk blir det søkt om i samarbeid med Røde Kors og Frivillighetssentralen. 

 

FAU har noen midler å bidra med, evt kan et disposisjonsfond fra Herad brukes. 

 

Ønsker innspill fra skolen på hva de ønsker. Og hvem som kan være kontaktpersoner fra personalet 

og elevrådet. 

 

5. Tilstandsrapporten/ Kvalitetsmeldinga 2017 

FAU v/ Line Nilsen skal fortelle om Zippys venner m/ foreldrenettverk (nytt i 2017) og julefrokost. 

Nina Hafnor skal informere om arbeidet og foreldreinnsatsen ifht uteområdet.  

 

6. Til neste møte: 

Uteområdet. (evt innspill sendes til Karianne) 

 

Trafikksikkerhet.  

Elever droppes av div. steder rundt skoleområdet. Der det ikke er plass til biler,ikke plass til å snu 

etc.  Skaper farlige situasjoner for andre trafikanter og da spesielt for gående.  



Elever som ikke følger gangvei ned mot sentrum, men går div snarveier. Spesielt farlig om de går 

mellom og bak biler i droppsona.  

 

Neste FAU møte: rett etter påske 

 

Referent: Gro Anita Ødelien 


